
 

Lagedi Kooli (kooli osa) hoolekogu 

KOOSOLEKU PROTOKOLL 

Lagedi 12.06.2018 nr 256 

Algas kell 18.30, lõppes kell 20.00. 

Koosolekut juhatas Lagedi Kooli kooliosa hoolekogu esimees Marko Petron  

Protokollis Svetlana Soosalu 

Hoolekogu koosolekust võtsid osa: Piia Kaarli (hoolekogu aseesimees), Kai Kass 

(lastevanemate esindaja), Kai Lasn (Rae valla esindaja),  Imbi Orav (Lagedi Kooli direktor), 

Aadi Potter (vilistlaste esindaja) 

Puudusid: Vallo Tonsiver (lastevanemate esindaja), Krislin Klemm (õpilaste esindaja) 

Päevakord kinnitati järgmiselt: 

 

1. Eelmisel koosolekularutletud teemade ülevaade. (Marko Petron) 

2. Õpitulemused 2017/2018 õppeaastal, mured ja rõõmud. Õppekorraldus. (Imbi Orav) 

3. Gümnaasiumi katsed ja Lagedi Kooli õpilaste ettevalmistus selleks. (Marko Petron, 
Kai Kass) 

4. Muud teemad. 

 

1. Eelmise koosoleku otsuste ülevaade. 

• Lagedi silla ohtlikkus – seis endiselt sama. Valla poolt tellitud ekspertiis, arutlusel 

olnud kergliiklustee ehitus. Ekspertiisi tulemustest oleneb, kas sild suletakse või mitte. 

Kõigi eelduste kohaselt siiski on oodata silla sulgemist, sest see on väga halvas 

seisukorras ning ohtlik jalakäijatele. 

Uue silla ehitus – (A.Potter) on olnud jutuks vallavanemaga ning oodatakse 

kogukonnapoolset initsiatiivi.  

• Mobiiltelefonide kasutamine – on tehtud muudatused kodukorras ning olukord on 

paranenud. 

• Koolimütsid – 2018/19 õppeaastal kool kingib õpilastele koolimütsid. 

 

Ettepanek: M.Petron suhtleb antud teemal Variku ja Niinepuuga. Arutatakse kuidas tekitada 

kogukonnapoolset survet uue silla ehitamise küsimuses. 

 

Otsus: Hoolekogu toetab ettepanekut. 

 

2. Õpitulemused 2017/2018 õppeaastal, mured ja rõõmud. Õppekorraldus. (Imbi Orav) 

Kooli direktor annab ülevaate hetkeolukorrast: 

• Ülevaade õpitulemustest. Õppenõukogusse on kutsutud lapsevanemaid, et arutada 

laste edasijõudmist. Vajadusel soovitada klassikursuse kordamist.  

• Kool osales „Parima kooli“ konkurssil, ning valiti 67 hulka. Saime tänukirja.  

• Kool on osalenud mitmetel olümpiaadidel, võistlustel. Tulemused on head. 

• Õpilaste osavõtt huviringidest on aktiivne. Eriline lemmik on kokandusring. 

• Toimus keeleõppereis Inglismaale (4.-8.klass) 

 

 

 



 

Otsus: Võtta teadmiseks. 

 

3. Gümnaasiumi katsed ja Lagedi Kooli õpilaste ettevalmistus selleks. (Marko Petron, 

Kai Kass) 

 

Õpilased, kes on käinud gümnaasiumikatsetel on pidanud pettuma. Katsed on osutunud 

rasketeks. Põhikoolieksamid on õpilastel sooritatud hästi.  

Kas kool saab midagi teha laste ettevalmistamiseks gümnaasiumikatsete edukaks 

sooritamiseks? Mida oleks võimalik teha? 

 

Ettepanek:  

• (A.Potter) Üks võimalus on see, et pere on ise aktiivne lapsele lisaõppe võimaluste 

pakkumiseks (eraõpetaja, lisakursused). Kool täidab õppekava ning koolile ei saa 

panna lisakohustust õpilaste ettevalmistamiseks erinevate gümnaasiumide katseteks. 

• Koolis on õpilasel võimalus käia aineõpetajate juures konsultatsioonides ning saada 

lisaõpet. Kool ootab õpilase initsiatiivi. 

Otsus: Võtta teadmiseks ning arutada õpetajatega antud küsimust. 

 

4. Muud teemad. 

 

• Kooli jaoks on tulemas suurte muutuste aasta. Lasteaiaosasse tuleb peale ümberehitust 

algklasside osa 6 klassikomplekti jaoks. Koolimaja vanasse osasse on planeeritud 

keeleõppeklassid, õpiabiklass. Praegusesse õpetajate tuppa on planeeritud õpikute 

hoidla, matemaatika klassi tuleb õpetajate tuba. Matemaatikaklass on planeeritud uue 

majaosa II korrusele, kus praegu on 1B klass. Seal saab olema ka arvutiklass kus on 

24 uut spülearvutit. Alles jääb ka vana lauaarvutiklass. 

 

• Poiste tehnoloogiaklass läheb keskusehoonesse ja seda hakatakse alles ehitama.  

 

• Ümberehitatud majaosa üleandmine on planeeritud 30.augustil. 

 

Personal 

• Matemaatika õpetaja läheb pikale puhkusele, kuid uut inimest ei ole veel leitud. 

• Muusika õpetaja on olemas. 

• IT-juht – konkurss välja kuulutatud, kuid kandidaati veel ei ole. 

• Koolipsühholoog – ei ole kandidaati. 

• Lasteaia poolel on vaja logopeedi. 

 

Otsus: Võtta teadmiseks. 

 

Juhatas         Protokollis 

Marko Petron        Svetlana Soosalu 

/allkirjastatud digitaalselt/      /allkirjastatud digitaalselt/ 


